

親愛的客戶：

日期：2020.08.31

關於：終止財富管理服務

就有關上述事宜，本行謹此致函告知您(們)，根據合作金庫商業銀行香港分行投資帳戶開戶約定書第 13 條，特此向您(們)發出通知，本行將於 2020.10.9 終止向您(們)提供該條款下的財富管理服務及帳戶。

僅通知貴客戶盡速辦理投資帳戶銷戶，若 30 日曆天內仍未辦理，本分行將依據香港銀行公會發布的銀行營運守則第 17 點規定，為您的投資帳戶辦理銷戶手續。

倘若您(們)需要更多資料，請於香港辦公時間內(周一至周五)致電(852)35886912 與本行客戶經理許儷瓊聯絡或電郵至 lichiung@tcb-bank.com.tw。

合作金庫商業銀行 香港分行謹啟
(註冊成立於臺灣)

Dear Sir,

Date: 2020.08.31

Re: Termination of Wealth Management Service

We refer to the above matter.

We write to advise you that, in accordance with Clause 13 of the Terms and Conditions for Open Investment Account of Taiwan Cooperative Bank Ltd Hong Kong Branch, we hereby serve you notice to terminate the services provided under the Terms and effective from the date of 2020.10.9.

We hereby serve you notice to complete the investment account closure as soon as possible. If the procedure is not completed within 30 days, we will cancel your investment account accordance with clause 17 of the Code of Banking Practice issued by the Hong Kong Association of Banks.

Should you require further information, please do not hesitate to contact our Relationship Manager, Serene Hsu on (852)35886912 during the office hours (from Monday to Friday) or by e-mail lichiung@tcb-bank.com.tw.

Yours faithfully,

Taiwan Cooperative Bank,
Hong Kong Branch
(incorporated in Taiwan R.O.C. with Limited Liability)